

AMENDMENT TO BILL NO. 13

MODIFICATION DU PROJET DE LOI N° 13

**MOVED BY:
MOTION DE :**

The Honourable Tracy-Anne McPhee, Minister of Justice

THAT Bill No.13, entitled *Missing Persons Act*, be amended by insertion of the following clause immediately after clause 24 on page 17 and by renumbering the later clauses, and any cross-references to them, accordingly:

QUE le projet de loi n° 13, intitulé *Loi sur les personnes disparues*, soit modifié par l'insertion, après l'article 24, page 17, de l'article suivant et par la renumérotation des articles subséquents et de tout renvoi à ces derniers :

Review of Act

Examen de la loi

25(1) At least once every five years, the Minister must cause there to be a review of this Act and must submit a report respecting the review to the Legislative Assembly within one year after the commencement of the review.

25(1) Au moins une fois tous les cinq ans, le ministre fait entreprendre un examen de la présente loi et soumet un rapport de l'examen à l'Assemblée législative au plus tard un an après le début de l'examen.

(2) For the purposes of subsection (1), the first five-year period begins on the day this section comes into force.

(2) Pour l'application du paragraphe (1), la période de cinq ans initiale débute à la date d'entrée en vigueur du présent article.

October 12, 2017

Date

[Signature]

Signature

(To be filled in by Clerk's Office)

October 12, 2017

Date discussed

Carried

() ck

Carried as amended

()

Negatived

()

Ruled Out of Order

()

Unanimous consent to withdraw

()